



苏州大学学生学习过程成绩排名证明

学生刘子阳, 性别男, 2003年12月25日生, 学号2262403062, 为我校未来科学与工程学院统计学专业2022级全日制本科生。该生自入学以来前5个学期所有百分制课程首次修读成绩平均学分绩点(学习过程GPA)为3.71, 该生所在专业同年级人数为65人, 其学习过程GPA专业排名为第12名(无并列)。

说明: 此材料仅为学生学习过程成绩及排名证明(课程有多次修读记录的, GPA以首次修读成绩计算); 学习过程GPA及排名统计数据截止时间为2025年1月22日。

Soochow University Certificate of Student Learning Process Academic Performance

This is to certify that Student Liu Ziyang, male, born on December 25, 2003, Student ID No. 2262403062, enrolled full time in 2022, is studying at School of Future Science and Engineering in our university, majoring in Statistics. Liu Ziyang's GPA (grade point average) of the centesimal system calculated with the first scores in all the courses taken in the first 5 semesters since enrollment is 3.71, ranking 12 among 65 students of the same grade in this major (the number of students tied for the position is 1).

Notice: This certificate is only to testify to the student's academic performance and its ranking (GPA is calculated with the first score of a course if with multiple records); the deadline for statistical data of GPA and its ranking is January 22, 2025.

苏州大学
Soochow University
2025年3月3日
Issuing Date: March 3, 2025
学习证明专用章
(1)